
Referat fra bestyrelsesmøde i Digelaget Ørnene søndag den 4. oktober 2020 

 

Dagsorden: 

1. Konstituering af bestyrelsen efter generalforsamlingen 

Der skal konstitueres til følgende poster: 

- Formand 

- Næstformand 

- Kasserer 

- Evt. referent 

              Referat: 

              Bestyrelsen konstituerede sig på følgende måde: 

              Formand: Susanne 

              Næstformand: Kim 

              Kasserer: Knud 

              Referent: Susanne        

2. Opfølgning på generalforsamlingen 

Generalforsamlingen bad bestyrelsen arbejde med en forstærkning diget. Bestyrelsen 

drøfter, hvordan arbejdet tilrettelægges. 

Der blev henvist til en fond, som kan dække forstærkning af diger. Der var forslag om at 

hæve kontingentet og målene for diget blev drøftet. Bestyrelsen følger op. 

Digelaget har en række pligter overfor Aalborg Kommune. Bestyrelsen følger op. 

Referat: 

Bestyrelsen undersøger, hvilken fond, der er tale om og hvordan ansøgningskriterierne ser 

ud. Susanne undersøger det. Kontrolopmålingen bliver udsat til der en stabil økonomi i 

digelaget. Lånet til Grundejerforeningen udløber først i 2022. 

I forhold til digelagets forpligtelser, så er der bekæmpet muldvarper og siderne er blevet 

slået. 

Susanne sender beretning og referat fra generalforsamling til Aalborg Kommune ifølge 

forpligtelsen i vedtægterne.  

 

3. Status på økonomien 

Bestyrelsen får en status på økonomien. 

Referat: 

Der er fin balance mellem de budgetterede udgifter og regneskab. 



Der tegner sig et lille overskud, men der mangler stadig regninger på klipning af siderne, 

bestigelse af brøndklapper, bekæmpelse af muldvarper og klipning af græs på toppen. 

  

4. Møde med Egense Nord digelag 

Vi har tidligere aftalt at mødes med Egense Nords bestyrelse. Bestyrelsen drøfter møde 

med nord og på hvilken måde, mødet skal afvikles. 

Referat: 

Bestyrelsen vil gerne invitere bestyrelsen for Egense Nord Digelag til møde i det nye år alt 

afhængig af COVID-19 restriktionerne. Og helst inden generalforsamlingen til maj. 

 

5. Eventuelt 

Referat: 

Næste møde bliver i det nye år. 


